
Jsem bojovník

Revolta

Yeah, Yeah
Můj první status na fanpagi zněl: 
Můj cíl je vychovávat mládež, to bych chtěl.
Dát jim nové vzory, v tom vidím cestu, proto
chci být slavný, abych měl tu páku.
Sranda je, že jsem to říkal už 2 roky před, 
než vznikl Revolta. Teď bylo to ve studiu,
byli tam mojí blízcí, všichni mi řekli, že
je to sice pěkný cíl, ale naivní, že nemám 
šanci, nic se nezmění.

Jenže já jsem cítil, že někdo to musí změnit,
někdo tomu musí věřit, někdo tomu musí čelit.
Někdo musí mít ty koule stát se tím pokojným
bojovníkem s ohněm v srdci, co se odmítá 
dívat na tu ignoranci. Jak všichni uznávají
lidi, kteří sice něco umí, ale vymývají mladým
mozky, nemaj pokoru, mají velké huby. Spousta

mladých se jen fláká, chlastá, hulí.

Nechcete to přiznat, ale chlast, hulení, drogy
říkám to posté mají vliv. Copak s těch mladých
vyroste, oni žijí pro své vzory. Styl jejich
oblíbence jim pak k srdci přiroste. Tak co
se divíte, když otevřeně řeknu, že některé
texty některých raperů jsou sračky. Nesoudím
ničí osobu pouze poukazuju na to, že z nezodpovědnosti
za vliv, kteří někteří mají se mi chce grcat,
podejte mi sáčky.

Takže na začátku byla prostě touha skrze rap
najít v něm, měnit svět. Jako by to bylo včera
když jsem jim řek, že já to změnit dokážu a 

podívej co je teď. Jsou jich stovky, co jich za 
mnou chodí poděkovat, že přestali s alkoholem
a drogama koketovat, že jsem jim změnil život,
začli makat, začli se zajímat o zdravý životní 
styl, přestali se flákat, vám chci poslat
ten největší respekt, to je to proč to dělám
abych nezdech. Nedělám to pro vyjebané lajky,
sledovanost, na to mrdám.

Někteří mi furt říkaj: Ty vole, ty
jsi dobrý ty máš miliony shlédnutí. Úplná píčovina!
Nic to neznamená, jediné měřítko je kolik lidí
se doopravdy nechá inspirovat, udělá ty změny,
začne svůj život těmi činy infiltrovat.
Kolik takových rádoby ezoterických jsem potkal.
Takových, pro které je ten co neví, to co oni
potkan. Radikálové se ohánějí mírem, opíjejí se
vínem a pokud je říkat svůj názor na plnou hubu
zločin, tak jsem vinen.

Jsem bojovník, nebudu držet hubu,
dostanu tuhle hudbu místo party shitů do klubu.
I když nejsem žádný guru, stát klidně sám proti
přesile se svojí pravdou budu.



Slibuju, že vytáhnu pravdivý rap z hoven,
budu úspěšný, přesto správným vzorem, budu bojovat
nejen slovem, ale hlavně činem, důkazem a duchem.

A pořád kde jaký chytrák má pro mě pár rad.
Měl bys to dělat tak a né tak. Proč tolik agrese,
proč tolik lásky? Proč neděláš Hip hop? Nekonečné otázky.
Je snad jasné, že sto lidí ze sta by dělalo věci
jinak než já, ale vtipné je na tom to "ŽE BY".
Protože zatímco oni to hodnotí od kompu, já musím
přijímat do hlavy ty jeby, poslouchat, že jsem slabý,
že to dělám pro prachy, že jsem falešný prorok,
že jsem kokot, že jsem fame, fake a podobné jedy.

Uvědom si jedno, já jsem myšlenku převedl tvrdou
dřinou v realitu. Tolik odříkání, tolik tvrdé práce,
400 hodin měsíčně jako sekuriťák práce. 60ti hodinové
směny v kuse, aby jsi pak mohl držet CD Evoluce vědomí
v ruce, aby se mohl rozjet Seberevolta Workout, půl
roku jsem musel tvrdě makat. Cvičil jsem každý den
2x denně abych mohl mladé na lepší cestu zlákat.

Po roce dojebané ramena, přednášky, exhibice, regeneraci
jsem zanedbával. Do toho jsem přešel na veganství,
12 kilo dole, klouby v píči - nic jsem nechápal.
Cítil jsem se jak kdybych se měl rozpadnout.
Je mi líto, končím s tím, dal jsem do toho všechno.
A teď neudělám ani 10 kliků bez bolesti, jako by mě 
někdo do ramena bodal - peklo. Za odměnu se dočkám toho,
že mě ty chceš poučovat o čem je život, o tom, že jsem
falešný, když teď dělám Hip Hop.

Jste pokrytci, nepochopili jste nic, všichni na mě
píčovali, že to co dělám není rap, jenom sračka a nic víc.
Moji fans reagujou, že nejde o hudbu, ale o text.
Pak udělám real rap a ti mojí zas dobrý text, ale ten
styl je sračka, nejsi to ty - Revolty je konec.
Jste posedlí tím, jestli jsem falešný, tak to jednou
pro vždy vyřešme. Ano, jsem falešný, protože mám
chuť vás někdy poslat do piče, já při tom držím pysk.

Ano, jsem zaprodaný, protože jsem jediný, kdo prodával
šátky za nákupní cenu bez nároku na zisk.
Ano, jsem famový, protože jsem odmítal prachy za koncert,
přestože to byl risk. Později jsem pochopil, že je sice
hezké, že odmítám prachy, ale pak nemám ani na benzin 
abych jezdil na přednášky na školy, kde se na mě těší žáci.
Abych dojel na koncert, musím se týden doprošovat kámošů,
ať mi půjčí káru. Po koncertě srážka s kamionem,
auto na sračky, jak jsem přežil nemám páru.

Takže musím splácet káru, půjčit si na novou pro sebe,
abych mohl, přestože jsem v depresích jezdit rozdávat
pozitivní energii pro tebe, pomyslná sláva tě dojebe.
Dlouho jsem pak přemýšlel, pak jsem všechno přehodnotil,

když jsem si uvědomil jaký malý pán jsem. Bez finančního
zabezpečení zůstane můj sen jenom sen. Takže prachy
neberu jako cíl, ale jako prostředek, který mi umožní
dělat věci větší, než jsem kdy doufal, protože nejsem
s těch co místo snahy něco tady kurva změní.

Na houpačce s pampeliškou za uchem se houpal.
Jsem tu od toho, abych stoupal úměrně s tím, jak



bude stoupat morálka ve společnosti, to je to
v co jsem vždy doufal.

Jsem bojovník, nebudu držet hubu,
dostanu tuhle hudbu místo party shitů do klubu.
I když nejsem žádný guru, stát klidně sám proti
přesile se svojí pravdou budu.
Slibuju, že vytáhnu pravdivý rap z hoven,
budu úspěšný, přesto správným vzorem, budu bojovat
nejen slovem, ale hlavně činem, důkazem a duchem.

Yeah, pochop, že jestli chceš stát za mnou, musíš
být připravený na výsměch, na přesilu, na ponižování,
na stupidní ignorantské reakce. Jenže tohle všechno je
první fáze, která díky naší odhodlanosti jednou přejde
v přijmutí a pak jednou v opravdovou změnu.
Někdo musí odvést tu černou práci a být tím opravdovým
bojovníkem, který v jméně pokory, disciplíny, morálky
a pokojné bojovnosti bojuje.

Všichni, kdo to myslí vážně, doopravdy vážně,
né ti co jen dávají lajky, čtou knížky, vyřvávají ACAB
a podobné sračky a kecaj u piva a neudělaj ani hovno.
Věřte, že není víc než bojovat za správnou věc.
Samozřejmě chápu ty, kteří nechcou bojovat, sám jsem stál
po Evoluci Vědomí na rozcestí, jestli bojvat nebo ne,
jestli vydat klavírové CD, které je plné pozitivní energie.

Jenže odložil jsem to ještě a rozhodl jsem se, že někdo
musí mít ty koule jít proti přesile, postavit se tomu
současnému zlu, dnešní zkažené společnosti čelem na 
úrovni nízkých emocí, to znamená s dávkou agrese, přesvědčení,
nasranosti a motivace. Pochop, že nemůžeš přijít za
ubrečeným člověkem vysmátý jak je život nádherný
a doufat, že získáš jeho pozornost. Někdo musí mít
tu odvahu udělat z morálky ctnost - budoucnost našeho národa.

Rozhodl jsem se bojovat, přesto že vím, že jednodušší
cesta by byla skrze pokoj a klavírové emoce, které
by nepřinesli tolik hejtu. Ale tahle cesta mi neuteče,
teď je třeba vyřešit tento problém a po splnění cíle
a rozhodnutí, které jsem udělat se už teď těším až 
slovo mír a láska nebude jen cliché, ale bude mít
opravdovou váhu a stane se uznávanou hodnotou.

Yeah, to je to v co věřím a za čím jdu,
všechno co dělám má svůj důvod. Jediné zklamání
plyne z očekávání a vašich představách o mě.
Chápete tohle je moje cesta a já se jí snažím jít
tak jak nejlíp umím, podle nejlepšího vědomí a svědomí,
proto Marcus Revolta. Revolta je symbol, Revolta jsme my,
ale Marcus je někdo, kdo se v tom našel, někdo kdo našel
sám sebe a je si sám sebou jistý a ví co chce a jde
si za tím, Marcus je antický bojovník.

Zdravím, všechny, kteří mi důvěřujou 
a ti co mi něvěří tak to chápu, ale pochopte, všechno
to plyne ze zkušeností, jelikož bylo spousta těch,
kteří zklamali. Ale nepřenášejte to na mě - já mám činy.
Každý den přemýšlím o tom, co můžu udělat a všechno co dělám
dělám ze srdce. Všechno co dělám, dělám pro svůj cíl
něco kurva změnit. Yeah, ne jenom kecat, ale činit!
Každý kdo sleduje mojí práci ví, jakou hromadu činů mám



za sebou a kolik jich  mám před sebou to ještě uvidíš brácho.

Jsem bojovník, nebudu držet hubu,
dostanu tuhle hudbu místo party shitů do klubu.
I když nejsem žádný guru, stát klidně sám proti
přesile se svojí pravdou budu.
Slibuju, že vytáhnu pravdivý rap z hoven,
budu úspěšný, přesto správným vzorem, budu bojovat
nejen slovem, ale hlavně činem, důkazem a duchem.

Je půl šesté ráno, valím domů ze studia na chvilku
se vyspat, pak vstávat a zase makat. Mír!
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